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ZAPISNIK 
SA 11 SJEDNICE VMO-a DRAGA 

 
11. sjednica VMO Draga održana je 26.03.2024. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO-a 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO-a 

 Silvija Pavleković, član VMO-a 

 Ivona Valinčić, član VMO-a 

 Ivica Mandekić, član VMO-a 
 
 

Ostali nazočni  

  
 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 10 sjednice VMO-a Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO-a i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti Dan žena 
2. Informacija o provođenju javnog poziva mještanima za predlaganje komunalnih 

prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 
Mjesnog odbora Draga za 2025. godinu 

3. Očitovanje u svezi zatražene izgradnje roštilja na novoizgrađenom boćalištu u Dragi. 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
Predsjednik izvještava da je dana 07.03.2024. u Hrvatskom domu Draga uspješno 
organizirano zajedničko druženje mještanki i mještana povodom obilježavanja Međunarodnog 
dana žena. 
Slavlje za sve prisutne mještane upriličeno je glazbenim nastupom Pjevačkog zbora mladih 
„Josip Kaplan“. Za ovu priliku mještankama je uz prigodan domjenak uručen cvijet kao mali 
znak pažnje. 
Prilikom pripreme programa kontaktiralo se s 3 izvođača (harmonikaša) međutim nije se 
mogao usuglasiti termin, te se od planiranog odustalo, a kako planirana sredstva s pozicije 
Intelektualne i osobne usluge u iznosu od 110 eura ne bi ostala neutrošena, Vijeće je dobilo 
suglasnost Odsjeka za mjesnu samupravu da se dio sredstva utroši za reprezentaciju (75 
eura), a dio da ostane neutrošen (35 eura). 
Stoga je prema odobrenim financijskim sredstvima izvršen sljedeći trošak : 
Ostali nespomenuti rashodi poslovanja - 100 eura   (trošak za kupnju cvijeća 50 kom.) 
Reprezentacija - planirano 60 eura + odobreno 75 eura = sveukupno 135 eura (počašćivanje 
gostiju) 
Sveukupno se utrošilo: 235 eura 
Zaključak  
VMO Draga se jednoglasno složilo da se programska aktivnosti provela prema predviđenom 
planu, te je trošak za realizaciju ove akcije bio prema odobrenim financijskim sredstvima koji 
su navedeni kroz program.  
 
 
AD 2 
Predsjednik informira članove Vijeća da je Grad Rijeka raspisao Javni poziv namijenjen svim 
građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje 
građani smatraju da ih je potrebno provesti na području mjesnog odbora u kojem žive. Poziv 
na predlaganje Malih komunalnih akcija otvoren je od 11. do 29. ožujka 2024., a svoje 
prijedloge komunalnih zahvata građani mogu dostaviti u mjesni odbor, osobno ili putem e-
maila, također i u Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu 
samoupravu, osobno ili na e- mail, kao i putem jednostavnog online obrasca. Svi prijedlozi bit 
će uzeti u obzir i obrađeni, u smislu analize mogućnosti realizacije. Naime, Grad Rijeka ova 
uređenja može realizirati na javnim površinama i zemljištima koja su u vlasništvu Grada stoga 
obrada prijedloga obuhvaća i te provjere. 
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeće mjesnog odbora izradit će program i utvrditi prioritete u 
rješavanju koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana 
raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području mjesnih odbora u 2025. godini. 
Predsjednik moli članove Vijeća da razmisle o mogućim prijedlozima do sljedeće sjednice 
Vijeća na kojem će se definirati konačni prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Drage za 2025. godinu. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
Predsjednik podsjeća da su članovi Vijeća telefonskim putem upoznati s time da je Upravni 
odjel za gradsku imovinu, Odsjek za upravljanje objektima poslovne i javne namjene dostavio 
Vijeću mail u kojem je navedeno da je dana 02. veljače 2024. god. MO Draga e-mailom 
obavijestio da su uočeni radovi na izgradnji roštilja uz novouređeno boćalište.  
Istoga dana na teren su izašli predstavnici Odjela gradske uprave za gradsku imovinu i 
zabranjeno je daljnje izvođenje radova te su predstavnici boćarskog kluba Draga upućeni da 
ne smiju izvoditi radove ako prije toga nisu dobili suglasnost Grada. 
Dana 26. veljače 2024. god. Boćarski klub „Draga“ obratio se zahtjevom kojim traži odobrenje 
za izgradnju roštilja na novoizgrađenom boćalištu u Dragi. 
U zahtjevu navodi da bi se roštilj koristio uglavnom kada se igraju prvenstvene utakmice kao i 
u nekim drugim prilikama kao što su – dani mjesnog odbora, razne proslave, boćarski turniri.  
Stručne službe su pregledale zahtjev i utvrdile da je isti osnovan. 
Slijedom navedenog, prije nego se uputi odgovor podnositelju zahtjeva zatraženo je očitovanje 
Vijeća o tome je li suglasno da se postavi roštilj i hoće li isti zaista koristiti i MO Draga. 
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Predsjednik i zamjednik Vijeća MO kontaktirali su telefonskim putem članove Vijeća, te je 
donesen sljedeći 
Zaključak 
VMO Draga se jednoglasno složilo da se u vezi zatražene suglasnosti na zahtjev za izgradnju 
roštilja na novoizgrađenom boćalištu u Dragi koji je dostavljen Upravnom odjelu za gradsku 
imovinu od strane Boćarskog kluba Draga, Brig 24 dostavi mišljenje da je Vijeće MO-a 
suglasno i podržava da se Boćarskom klubu Draga odobri izgradnja roštilja na 
novoizgrađenom boćalištu u Dragi.  
Ujedno se napominje da će se navedeni roštilj koristiti prilikom provođenja programskih 
aktivnosti Vijeća Mjesnog odbora Draga. 
 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Rijeka Plusu prijavljeno da je potrebno ispravno namjestiti pravokutna prometna ogledala 
na raskrižju Ulice Pod Ohruštvom i Ulice Gušć, te je Rijeka Plus pristupio radovima i prometna 
ogledala vraćena su u prvobitni položaj. 
- Rijeka Plusu i Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti je prema zatraženom od mještana 
iz naselja Tijani prijavljeno da se postojeća rešetka oborinskih voda koja se nalazi u Tijanima 
između krb.6 i kbr.8  podigne u visinu asfalta, iz razloga što isto nije učinjeno kada su izvođeni 
radovi asfaltiranja kolnika u tom dijelu naselja Tijani.  
- Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti prijavljeno je da je na košu koji se nalazi na 
sportskom igralištu u Dragi glavna konstrukcija iskrivljena, pa se traži izvršenje potrebne 
sanacije. 
- Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti prijavljeno je, prema dobivenoj primjedbi 
mještanke da se u koš koji se nalazi na autobusnoj stanici u naselju Brig kod kbr.86  
svakodnevno baca razno smeće te završava uokolo, pa je stoga zatraženo da se koš ukloni 
kako bi spriječili daljnje odlaganje i moguće stvaranje divljeg deponija. 
- Odsjek za komunalno redarstvo zatražen je da postupi po prijavi mještana prema mještanu 
(navest će se podaci mještana) zbog nesavjesnog odlaganja smeća uz stup javne rasvjete u 
ulici Brig. Isto tako zatraženo je da se poduzmu radnje da se ukloni i očisti smeće kako bi se 
spriječilo daljnje gomilanje i onečišćenje. 
Komunalni redar dostavio je očitovanje u kojem je navedeno da je objavljen očevid kod 
mještanina koji niječe bacanje otpada na predmetnu površinu. Nakon što se utvrdi status 
površine proslijedit će se nalog za čišćenje. 
- Odsjek za komunalno redarstvo zatražen je da po prijavi mještana poduzmu radnje da 
mještanin iz ulice Gušć skine tj. odvari rešetke koje je samoinicjativno zavario jer se iste ne 
mogu očistiti u slučaju začepljenja. 
- KD-u „Vodovod i kanalizacije“ dostavljena je obavijest da je na glavnoj draškoj cesti u 
naselju Brig kod kbr. 72A uočeno je da je uz okvir šahte popucao asfalt, te je šahta propala, pa 
je potrebno isto sanirati i šahtu dignuti u nivo s asfaltom kolnika.   
- KD-u „Vodovod i kanalizacije“ je, prema zatraženom od mještana iz naselja Tijani, 
dostavljena obavijest da je na glavnoj draškoj cesti u naselju Brig između kbr.71/7 i 71/6 
uočeno da je uz okvir šahte popucao asfalt, te je šahta propala pa je potrebno istu sanirati.   
- Dezinsekcija d.o.o. Rijeka, dostavila je informaciju da se u periodu od 01.03. do 
08.03.2024. godine na javnim površinama Mjesnog odbora vrši preventivne mjere deratizacije 
i dezinsekcije. Prema zatraženom da se obavijeste ako su uočene neke nove kritične točke na 
području MO-a kako bi se mogle DD mjere provesti što kvalitetnije Vijeće je dostavilo 
očitovanje da se obrati pozornost i prođu lokacije: u naselju Gušć od kbr.25 do kb.20. i u 
naselju Brig od kbr.70B do 71/13 - donja cesta prema mjesnom groblju. Obavijest o izvođenju 
mjera postavljena je na oglasnu ploču MO-a. 
- Dezinsekcija d.o.o. Rijeka, obaviještena je prema dobivenom zahtjevu mještanke iz naselja 
Gušć 9a, da je zbog pojave štakora potrebno provesti mjere deratizacije na navedenom 
lokalitetu. 
- Rijeka Plus je prema dostavljenoj prijavi mještanke o oštećenju kolnika u ulici Orlići ispred 
kbr.52. dostavio povratnu informaciju o tome da je prijava zaprimljena i da će se izvršiti izvid 
na terenu. 
Dobivena informacija nadležne službe prosljeđena je mještanki. 
- Rijeka Plus je prema zatraženom da se dobije povratna informacija za mještana iz Tijana 
koji je dao primjedbu na njihovo prvo očitovanje, dostavilo ponovno očitovanje u kojem stoji da 
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se dodatno osvjetljenje autobusne stanice Tijani može izvesti ukoliko Mjesni odbor predvidi 
sredstva za postavljanje. Za postavu dodatne LED svjetiljke na postojeći stup javne rasvjete 
potrebno je predvidjeti 600 € s PDV-om. 
Postavljanje znakova za pravo prvenstva prolaza na suženjima u ulicama Brig i Tijani kod kbr. 
24 i 26 nije moguće buduće da nisu zadovoljeni prometno-tehnički uvjeti za postavljanje istih. 
Za postavljanje kamera za nadzor brzine i sankcioniranje mole Mjesni odbor da se obrati 
direktno MUP-u. 
Dobivena informacija nadležne službe prosljeđena je mještanu. 
 
- KD „Čistoća“ je temeljem dobivenog prijedloga Vijeća MO-a dostavilo sljedeće očitovanje: 
1.  Da se spremnik za staklo postavljen na nogostupu u ulici Pod Ohrušvom premjesti na 
prostor gdje su nekad stajali kontejneri u ulici Pod Ohrušvom u blizini kbr.10, kod autobusne 
stanice pravac Grad, odgovor je da se na lokaciji radi visine kablova može postaviti jedino 
prikazano na slici što bi smanjilo preglednost vozilima koji ulaze/izlaze iz ulice te ukrcaj/iskrcaj 
putnika na BUS-u. 
2. Da se spremnik za staklo postavljen u ulici Brig na proširenju ispod Hrvatskog doma Draga 
postavi na prostor gdje su nekad stajali kontejneri u ulici Orlići preko puta kbr. 2A, odgovor je 
da je na lokaciji betoniran podest koji je nedostatan za spremnik za staklo budući da je 
spremnik većih gabarita od prijašnjih kontejnera, 
3. Da se spremnik od robe postavljen u ulici Brig na proširenju ispod Hrvatskog doma Draga 
postavi na prostor u ulici Brig na proširenju iznad mjesnog groblja (uz već postojeći spremnika 
na staklo), odgovor je da će se izdati nalog o premještaju. 
 
Vijeće MO-a je nakon dobivenog odgovora na dane prijedloge dostavilo KD Čistoći sljedeće 
očitovanje:  
1. Da se spremnik za staklo postavi na površinu gdje se na slici KD Čistoće nalaze zeleni i 
plavi spremnik (teren obiđen s gosp. Alenom Bašićem, a može se zajednički još jednom 
pogledati na terenu)  
2. Da se podest uredi i prilagodi za postavu spremnika za staklo (također prostor se nakon što 
su maknuti kontejneri nije očistio te je ostavio zapušten i prljav, pa je mišljenje da je u 
nadležnosti KD-a „Čistoća“ da se naloži da se prostor očisti te bude i uokolo uredan.) 
Napomenulo se da su postavu navedenog spremnika zatražili mještani Orlića.  
3.  Prije premještaja kontaktirati dan ranije zamjenika predsjednika VMO Draga kako bi se 
stupilo u kontakt s mještanima koji će izmjestiti svoja vozila kako bi se osigurao prostor za 
postavu. 
Zaključak  
VMO Draga primilo na znanje 
 
 
 
AD 5 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                   Jasna Rendulić 

           Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  

  
 

 


